

价值工程

目 录

2011年3月下旬刊(总第233期/第30卷)
1982年创刊 2011年3月28日出版

中国价值工程学会 会刊
中国高等教育学会价值工程分会 会刊

名誉顾问:袁宝华 张彦宁 张宝明 苏立功
编委会主任:黄锦奎
封面刊名题字:袁宝华

主管单位:
河北省科学技术协会

主办单位:
中国技术经济研究会价值工程专业委员会
河北省技术经济管理现代化研究会

名誉总编:邵明信
总 编:高志彪
副 总 编:王乃静 沈岐平 宋辉 安景文
总 编 室:马慧霞 师瑞
电 话:0311-87024742

本期执行主编:田忠烈
办 公 室:杨帆 强薇
电 话:0311-83055266
本期编辑:杨春沂 王莉 王媛媛 于会芳
王青翠 邱宇 田波 梁晶
吴家宝 焦萍

投稿邮箱:vetougao@163.com
责任编辑:高生明
封面设计:王金军
版面设计:王冰 徐曼丽 韩宇红 王向宇

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N
国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311
国内邮发代号:18-2
国内订阅:全国各地邮局
国内发行:河北省报刊发行局
国外发行:中国国际图书贸易总公司
广告经营许可证:(石市)1301024D00032
印 刷:廊坊市市长岭印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社
社 址:石家庄市槐安西路88号卓达
物业楼 A501 室

邮 编:050091
国内定价:30.00元人民币
海外定价:30.00美元
商务运营:石家庄冀发文化传媒公司

万方数据

* 价值与创新 *

企业工会职能创新浅析 潘树伟(1)

* 工业工程 *

- 现代机械制造技术的主要特征与发展趋势 丛高祥等(2)
采空区注氮效果检验确定三带分布在综放工作面防火的应用 李耕勤(3)
三相泡沫防灭火新技术在峻德煤矿采空区灭火中的应用 李祥武(4)
煤矿机电设备的分类分析与调试运转 林若冰(5)
薄煤层开采存在的问题与机械化采煤技术 任德玉(6)
厚煤层采煤法回采工艺分析 孙贵仁(7)
掘进机的稳定性分析与计算 孙大勇等(8)
掘进机截割时受力分析 徐坤等(9)
关于机械零件加强抗疲劳强度的有效方法 温洪源(10)
跳汰机的操作与调整 王景利(11)
变导程螺杆挤压脱水机的运动分析和整体设计的研究 高维艳等(12)
平煤天安八矿煤的可选性分析 杨光华等(13)
浅谈武广客运专线工程测量技术 张宪丽(15)
焊条电弧打底焊单面焊双面开型影响因素分析 卫勇等(16)
客货车钩装置常见问题的分析及建议 宋海清等(17)
螺旋板载荷试验浅析 于飞等(18)
浅谈制冷剂现状及发展趋势 谢碧兰(19)
锅炉自动控制系统在资源整合矿井中的应用 李冬英(20)
高压电容器内熔丝动作引起的过电压及其对策 李锋(21)
三元复合驱原油脱水技术试验研究 田玉凯(22)
论水利工程的机械安装与维护 刘金国(23)
金安桥水电站导流洞渐变段大断面平顶洞室施工技术 夏凡等(24)
WBS在我国海洋工程中的应用 崔纪梅(25)
稠油开采中小型接转站的流程改造措施及效果 张洪岐等(27)
数字化成图软件在公路线形设计上的应用研究 申明路等(28)
注水泵涂膜技术应用与分析 于金梅(29)
物联网与灰色神经网络在智能电网中的应用 陈欢等(30)
基于数字化变电站电力自动化应用技术研究 潘锋等(31)
基于组合神经网络在电力系统短期负荷模型研究 米雪松(32)
全膜分离技术及其在电厂化学水处理中的应用 马福刚(33)
关于“连续运行卫星定位系统应用”的调研报告 申明路(34)
直接甲醇提取高效液相色谱法测定 BHA、BHT 王勇(35)
某新厂区沿江边坡稳定性研究 江涛等(36)
优化管柱结构延长水井换封周期 宋立华等(37)
西龙池定子铁损试验方法与步骤 郑元吉等(38)
阿尔金地区牛鼻子梁铜镍矿特征及其发现意义 申大利等(41)
日本单跨门式刚架桥的抗震设计 张春轶等(43)
濮城油田开发后期剩余油分布特征及挖潜实践 张明功等(45)
高渗油藏濮城沙一下 CO₂ 水交替混相驱优化注入参数研究 任孟坤等(46)
关于机械制造与自动化的研究 冯哲等(47)
外包钢套与加大截面综合加固法的探讨 郭容宽等(48)
浅谈井场滑坡治理中抗滑桩的应用 姜元东(49)
浅谈虹吸排水系统安装技术 佟俊丰(50)
10kV 供电系统在煤矿深井生产中的应用 周作学(51)
清远抽水蓄能电站自流排水洞施工支洞比选 徐森泉(52)
ABB UVSIOR 火检改造在 300MW 机组锅炉上的应用 邹小强(53)
汽车维修质量评价中灰色聚类法的有效应用探讨 钟维斌(54)
浅谈锅炉的燃烧调节方式 齐烽(55)
煤矿锚喷锚网混凝土支护结构与施工技术 付文才(56)
注塑机调模板的应力分析 胡章咏等(57)

* 工程与质量 *

- 特殊部位基坑支护、加固工程的控制 张兆军(58)
论公路施工设备管理现状与改进 陈勇敢(60)
静压预应力管桩施工控制 江新(61)
市政给排水管道工程施工质量管理 刘沁清(62)
浅析市政给排水管道工程管材应用 陈淑友(63)

市政排水管道施工质量管理的探讨	翼凤华(64)	居住小区公共建筑设计研究	吴蔚(133)
浅谈材料涨价因素对铁路工程及公路工程造价的影响	林鸣等(65)	公路工程中路基施工技术综述	陈庆兵(134)
加强试验检测工作提高公路工程质量	邢锋丽(67)	试析高速公路工程中改性沥青的应用	余新日(135)
现行电力建筑安装工程估价控制浅析	马秀玲(68)	谈公路桥梁施工中高性能混凝土的应用	杨发青(136)
哈尔滨地区岗阜状平原上部粉质粘土变化规律与成因	林树杰等(69)	浅谈建筑消防给水稳压系统	杨国辉(137)
分析建筑工程测量常见错误及应对措施	赵建辉(70)	旧水泥混凝土路面加铺沥青混凝土面层施工探讨	何拥宁(138)
浅谈小型水库的主要几种除险加固技术	赵望良(71)	公路隧道施工技术浅析	樊永波(139)
充分发挥工程监理作用确保工程质量	许经斌等(72)	钢筋混凝土桥梁病害的分析及处理	谭秉生(140)
试论建筑工程全过程造价的控制措施	陈建(73)	用换土垫层处理软弱地基	李淑环(141)
浅析施工企业对工程造价的控制	邓百花等(74)	抗渗混凝土渗漏分析及预防	朱春艳(142)
工程结算审计工作要点控制分析	刘万海(75)	浅谈工业厂房的建筑艺术	宿秋菊(143)
城市道路施工质量控制	许承等(76)	试论桥梁灌注桩施工	李立端(144)
市场激烈竞争中的公路工程估价控制	张月等(77)	谈桥梁建设中高性能混凝土的应用	李远等(150)
浅谈工程项目管理模式	吴清等(78)	水利工程项目施工管理方案研究	张李青(146)
论电力工程全过程监理	何颂华(79)	如何做好水利水电工程的施工管理工作	王日炬(147)
智能建筑综合布线工程质量控制研究	高加(81)	建筑工程混凝土拌合物的浇筑与捣实	蔡泳波(148)
房屋建筑工程施工质量控制研究	裴继承(82)	建筑工程整体地面的施工	邱国彬(149)
钢结构工程监理工作探讨	王轩(83)	浅谈桥梁建设中高性能混凝土的应用	李远等(150)
对公路工程中常见地质灾害的分析及防治	魏强等(84)	浅谈结构转换层的应用及施工	全胜凯(151)
浅谈如何加强砖混结构砌体的质量管理	卢韬(85)	浅谈桥梁桩基础钻孔灌注桩施工技术	王丽(152)
论水利工程中常见的质量问题及控制措施	曾涛(86)	浅谈48+3×80+48悬浇连续梁施工工艺	刘云生(153)
道路工程的过程控制	王世良(87)	高架车站风雨棚桁架结合钢结构施工技术	贺雪松(154)
浅谈设计变更、现场签证对控制工程造价的影响	金丽娜(88)		
工程勘察项目目标成本分析及有效控制	吕淑珍(89)	* 企业管理 *	
浅谈建筑工程施工过程的质量评价	夏伟聪(91)	雨棚桁架试论企业财务管理的目标	刘晓利(156)
预应力混凝土桥梁施工质量控制	马晓强(92)	论企业管理中的激励机制	王莉军(157)
工程地质勘察中水文地质研究	钟铭金(93)	浅谈人力资源开发与管理的	胡青春(158)
浅谈公路环境影响评价	任玲(94)	浅谈建筑施工企业成本管理的方法	于长生(159)
公路桥梁伸缩装置常见病害分析与防治	桑珂(95)	企业文化导向下的人力资源管理——以长庆石化公司为例	冯军(160)
论现代化建筑工程施工管理	郭辉(96)	浅谈企业的文化品牌发展	赵芳(161)
浅谈控制高速公路施工质量的因素	黄大琴(97)	浅谈风险管理视角下国有企业绩效评价体系的完善	赵晓娟(162)
高速公路工程施工中软基处理技术的应用	万治安等(98)	也论人力资源管理对企业发展的促进作用	张丽红(163)
建筑工程预算存在的问题及对策分析	陆海丽(99)		
浅谈建设工程合同形式对工程造价的影响	刘丽媛等(100)	* 财经金融 *	
完善建筑工程中工程量清单的招投标管理	王建荣(101)	浅谈会计的职业道德	王勇等(164)
浅谈工程量清单计价模式下的工程造价控制	赵莹莹等(102)	关于完善中小企业融资问题研究	李明玉(165)
预应力空心梁板施工质量监理	李汉成(103)	浅谈我国应对金融危机的政策建议	唐兴(166)
混凝土抗滑结构在水利水电工程中的应用	杨春枫(104)	房地产公司应对房地产周期策略研究	李丽红(167)
浅析项目设计阶段的工程造价控制方法	陈硕(105)	论企业内部控制制度实施策略	李魁(168)
园林绿化工程施工问题分析探讨	龚雪松等(106)	我国铁路集装箱运输发展对策浅析	张天明(169)
把握重点提高工程造价的审核质量	鄂静(107)	机场货站建设融资模式初探	吴涛(170)
浅谈加强水利工程估价管理的路径选择	殷乐(108)	探究煤炭资源与中国经济发展的关系——基于计量经济模型的分析	周琦等(171)
低温对水泥混凝土质量的影响及控制措施	王艳辉(109)	中俄贸易真正实现本币结算之路才刚刚启程	孔祥顺(173)
浅谈公路桥梁空心板的质量控制	李志秋(110)	引入风险水平的外贸上市公司财务预警研究	陈琼等(174)
谈桥梁裂缝在道桥工程中的影响	袁继平(111)	模糊聚类分析在股票分析中的应用	成榕(175)
市政工程施工管理探讨分析	刘磊(112)	浅谈会计电算化条件下如何开展内部审计工作	张歌浩(177)
		完善房地产开发企业会计核算制度的对策研究	王新宇(178)
* 建筑与施工 *			
我国建筑施工项目风险管理探析	郭向明等(113)	* 法制天地 *	
桥梁裂缝产生原因浅析	王明(114)	浅议我国古代刑法制度中的罪数	徐曼(179)
建筑装饰施工中的组织与管理	孙力(115)		
高层建筑基础的设计选型与应用	孙利辉(116)	* 现代营销 *	
关于公路设计中的环境保护问题的探讨	高娜等(117)	抗派女装企业视觉营销创新能力研究	陈玉发(181)
高层建筑结构设计问题探讨	王续晶(118)	浅析戴尔直销对我国IT产品营销渠道启示	余美璘(182)
装修工程室内环境污染问题与解决的分析	陈秀英(119)		
建筑工程混凝土冬季施工优化控制策略分析	姜海(121)	* 信息技术 *	
浅谈高层建筑施工中沉降观测的应用	马奎维(122)	浅析电视台制播网络系统中的网络储存体系结构	赵金文(184)
浅谈钢筋混凝土矩形水池设计	李玉君等(123)	基于哈希散列技术的车牌牌照模糊识别算法	关明山等(185)
浅谈沥青路面冷补材料试验	左保勇(124)	铁路机务段安全质量信息闭环管理系统	刘培洲(186)
浅谈建筑施工管理的有效提高	赵桂智(125)	搜寻封闭环时后续线段的判断中的特例	孟学军(187)
谈公路软土地基的处理	陈杰(126)		
地下室墙板环境温度应力有限元分析	佟磊等(127)	* 理论与实践 *	
公路路桥过渡段不均匀沉降的原因与控制措施	周仲恒(128)	基于液体电化学原理一氧化碳检测仪的设计	王娟等(188)
公路沥青路面基层施工技术的探讨	张英(129)	信息技术相关专业校企联合办学模式的探索	刘传明等(189)
从建筑结构设计看住宅造价成本的控制	秦泉等(130)	适应新型院校人才培养模式提高基层干部管理能力	吕宗社(190)
浅谈某公路改建工程中隧道工程的施工要点	林日荣等(131)		
浅析中国传统建筑的空间与造型	袁丽伟等(132)		

学生宿舍电表加装非接触式 IC 卡预付费模块的设计	卓剑斯 (191)	对几种常用抗结核类药物分析的研究	陈昊 (259)
现金流量表的分析与利用	李晶 (192)	浅析阿司匹林抵抗产生的机理与防治措施	卫东 (260)
浅谈医院信息查询系统的维护与管理	吴鹏程 (193)	嵌入式系统程序远程传输的技术设计	李清峰 (261)
高速公路交通安全问题与对策探讨	张砚博 (194)	药物制剂粉体技术的若干研究	王艳梅 (262)
珍稀树种培育基地建设措施	王景伟 (195)	固液转化水溶剂模拟因子选择的探讨	李建勋 (263)
医院实时多并发系统研究	付立军 (196)	浅谈成都地铁 1 号线疏散平台	余地斌 (264)
黑德喀栗整形修剪的研究	赵臣 (197)	浅谈我国农业机械化发展趋势	运光然 (265)
浅议如何促进用水户协会建设	郭玉娟等 (198)	何为经济型酒店	刘桂莲 (266)
防治稻瘟病 大力提高水稻产量	刘增安 (199)	浅析起重机械施工作业安全管理	陈勇鑫 (267)
高职院校资金使用效益与监管	张福荣 (200)	高效液相色谱法测定北虫草酒中的北虫草素	林岚等 (268)
海南成为我国能源大省初探	张梦影 (201)	浅析混凝土结构桥梁的耐久性设计	林兴一 (269)
对我国房地产市场宏观调控制度建设问题探讨	杨硕 (203)	碎石桩复合地基的沉降变形分析	刘欣等 (270)
西藏职业技术学院实验农场牛布病与结核病的净化措施	金红岩等 (204)	建筑工程监理协会制度初探	丁以俊 (271)
融合城乡信息化建设 推进城乡统筹发展	魏少平 (205)	土地竞价转让文件的编制	刘丰 (272)
中国区域生态效率评价模型及应用研究	姚飞等 (206)	敢问路在何方,路在脚下——温州市青少年足球发展策略初探	富美兰 (273)
浅析信用证认识的误区	鞠华 (209)	上市公司配股选择影响因素分析	周娜 (274)
关于现代有轨电车在国内发展的研究	梁旭 (210)	五叶地锦的生物学特性及在园林绿化中的应用	李艳 (276)
对数字化档案馆的初步研究	张晗 (211)		
EVA 在我国保险公司绩效评价中应用的思考	苏林 (212)		
"台账"考核法——土建项目管理基于岗位职责的员工绩效考核体系	林兴锴 (213)		
电气工程及其自动化实验室运行体系研究	程柳莹 (214)		
基于五力模型的北戴河家庭旅馆竞争战略研究	徐舒 (215)		
航空行业项目管理创新的探索与实践	邵艳玲 (216)		
对我县营林绿化工作的几点思考	孟庆锋等 (217)		
浅谈营林生产中存在的问题及对策	尚宏斌等 (218)		
黑龙江体育产业商业运行研究综述	王非等 (219)		
浅议图书馆改革的原则	任艳霞 (220)		
铁岭市土地利用总体规划实施环境影响评价研究	黄翠霞等 (221)		
关于食品检验方法规范性的探讨	宋虹 (223)		
电子商务环境下闭环供应链运行模式研究	张春雨等 (224)		
浅谈高速公路超限运输管理	白铭等 (225)		
应用现代科技 促进农村经济又好又快发展	信惠雯等 (226)		
宝鸡市自发性群众体育组织发展研究	张雷 (227)		
现阶段西安市市容环境卫生工作主要问题剖析	何惠兰等 (228)		
论档案馆收藏误区及相应对策	吴学校 (229)		
关于哈尔滨冰雪文化空间结构体系的研究	郑永梅 (230)		
浅谈因地制宜、以人为本的规划理念在哈西棚改易地安置小区规划中的作用	李春梅等 (231)		
连翘硬枝扦插育苗技术的研究	金丽丽 (232)		
浅谈电力系统中的接地和接零	兰吉祥 (233)		
正确理解和选择低压断路器的电流参数	李远景 (234)		
加强工程档案管理为燃气行业服务	门广利 (235)		
布线电缆桥架设计技术	沈松等 (236)		
浅谈档案管理存在的问题及对策	陈玉玲 (237)		
公路建设项目跟踪审计实施措施探讨	刘海燕 (238)		
黑龙江省森林资源健康研究	陈文君 (239)		
对新疆师范大学留学生健身消费行为现状的调查与分析	米尔扎克木·肉孜等 (240)		
浅谈水利水电工程的施工分包管理	苗春雨 (242)		
浅析人力资源管理部门绩效考核工作的开展与实施	李穗芬 (243)		
快速消费品库存管理的风险分析及控制对策	缪华昌 (244)		
浅析景阳镇生态林业发展建议	马成贵 (245)		
神经科重症患者气管切开后护理干预	付俊等 (246)		
浅谈钻前施工现场标准化管理	宋培峰 (247)		
浅析城市规划管理有效构建城市发展框架	朱剑华 (248)		
城市老年人居住环境设计浅析	梁俊辉 (249)		
城市发展规划的基础——城市园林建设	谭龙 (250)		
关于高寒地区冬小麦抗寒育种的研究	徐凤珠 (251)		
浅谈城市规划	赵化等 (252)		
58 例微创治疗高血压脑出血的护理干预	刘劲红等 (253)		
不同苗床肥在水稻上的应用效果	李猛等 (254)		
育苗 131 提纯复壮技术及栽培要点	陈芬 (255)		
液体苗床肥试验	徐洪斌 (256)		
不同生物肥对水稻植株性状及产量的影响	杨晓东等 (257)		
不同浸种配方防治水稻种传病害药效试验小结	于德海 (258)		
		* 教育与培训 *	
		新时期俄语经贸词汇的发展特点和构词特点	姜娟 (277)
		运用价值观管理推动高职院校师德建设	尤凤翔等 (278)
		网络开放教育教学质量保证体系的研究	刘丹等 (281)
		加强在校本科生实践动手能力的思考	马成国 (282)
		徒手防卫与控制技术教学中存在的安全隐患及预防	尹丽婷 (283)
		从情感过滤学说到高职英语行为引导型教学实践	崔粉绒等 (284)
		漫谈科技英语的翻译	张云云 (286)
		加强校企合作促进高职教育发展	刘晓艳 (288)
		浅谈高职建筑工程专业基础课程模块化教学模式	石振秋 (289)
		浅谈关于英语教学如何从“内河”转为“航海”	张妮 (290)
		高职院校学生信息素养的发展现状及提高措施	周杰 (291)
		用数学研究经济弹性	王麒焱 (292)
		乒乓球运动员体能训练原则与方法研究	赵世聪 (293)
		浅谈技校教学中的学生管理	付荣辉 (294)
		基于 C 语言数学计算器设计算法探讨	王民川 (295)
		大学生心理健康分析及对策研究	刘娜等 (296)
		加强高校学风建设 让教育永葆青春	张帆等 (297)
		浅谈高职高等数学教学改革	刘丽等 (298)
		会计专业实践教学模式的探讨	韦雪等 (299)
		高职课程《数据加密与 PKI 技术》的优化与创新探讨	乔明秋等 (300)
		浅析高校体育教学改革	彭润民 (302)
		浅谈供电企业教育管理面临的形势与对策	卢晓华 (303)
		课外活动的意义和组织	许柏秋 (304)
		浅议高职装饰技术专业的课程设置	韩彦峰等 (305)
		五年制高职法制教育的现状及对策	孟乐生 (306)
		NIIT 教学方法在 JSP 教学中的应用	吴立芝 (307)
		运动生理学面临的挑战及适应发展	张强等 (308)
		高校实验室建设与管理模式的研究	符传谊等 (309)
		语流中鼻韵母音节韵尾同化问题的探讨	李国俊等 (310)
		“订单式”人才培养模式中的利益相关者分析	郑琦 (312)
		——以中山职业技术学院为例	
		网络环境下电子技术课程教学探索与实践	蒙树森 (313)
		“模块化”技能培训在推进终身教育中的探索	刘保彬等 (314)
		情趣教学法初探	杨海英 (315)
		《环境工程微生物学》网络课程的设计与应用	乔艳云等 (316)
		现阶段职业教育中《水利工程制图》教学内容的改革	张彦 (317)
		社会主义核心价值观体系教育对大学生素质的引领	薄爱敬 (318)
		网络环境下的大学英语自主学习模式研究	陈国新 (320)
		大学新生应加强时间管理能力的培养	闫平 (321)
		高等职业院校教学质量管理中存在的主要问题及对策	金荣 (322)
		高校人才测评的功能分析	韩大伟 (323)
		* 百家论坛 *	
		新媒体音乐创作系统研究	宋方 (324)
		跨文化交流中的称谓语对比研究	蒋曙 (326)
		报纸杂志化是时代的潮流	陈莹 (327)

CONTENTS

Value Engineering

(VE) Monthly
Started in 1982

Proc. of the VE Committee
of Chinese Technoeconomics
Society (Chinese Society of
Value Engineering)

Proc. of the VE Committee
of Chinese High Education
Society

Vol.30 3.c (Sum No.233)
Published in Mar. 28, 2011

Inscribed: Yuan Baohua

Honorary Adviser:

Yuan Baohua, Zhang Yanning,
Zhang Baoming, Su Ligong

Chairman of Editorial Board:

Huang Jinkui

Honorary Editor-in-Chief:

Gao Mingxin

Executive Editor-in-chief:

Gao Zhibiao

Vice Editor-in-Chief:

Wang Naijing, Shen Qiping,
Song Hui, An Jingwen

Chief Editor's Department:

Ma Huixia Shi Rui

Sponsor: Proc.the VE Committee,

China Institute of Technology and Economy

Editor: Editorial Team of VE

Publisher: Magazine Publishing

House of VE

Address: Room A501, Zhuoda Property House,

No.88 Huai'an Road

Tel: (0311) 87024742

E-mail: vetougao@163.com

Ads.Registration: 1301024D00032

Printed by: Lianmeng Printing
House, Shijiazhuang

Distributor: Shijiazhuang Post
Office

Subscriptions: Chinese Local
Post Office

Domestic Issue Code: 18-2

Domestic Single Price: ¥30.00

Overseas Single Price: \$ 30.00

Open Publishing

ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

VALUE&INNOVATION

1 Analysis on the Enterprise Union Function Innovation Pan Shuwei

IE

- 2 Main Features and Development Trend of Modern Mechanical Manufacture Technology Cong Gaoxiang, *et al.*
 3 Application of Coaf Nitrogen Injection Effect Checking and Confirming "Three Zones" Distribution in Mechanized Mining Face Li Gengqin
 4 Application of Three-phase Foam for Fire Extinguishing Technology in Junde Coal Mine Goaf Outfire Li Xiangwu
 5 Classification Analysis and Debugging Operation of Coal Mine Electromechanical Equipment Lin Ruobing
 6 Existing Problem of Thin Seam Coal Mining and Mechanical Coal Mining Technique Ren Deyu
 7 Extraction Process Analysis on High Seam Coal Mining Method Sun Guiren
 8 Stability Analysis and Calculation of Entry-driving Machine Sun Dayong, *et al.*
 9 Force Analysis of Entry Driving Machine Cutting Xu Kun, *et al.*
 10 The Effective Methods of Improving Machine Parts' Fatigue Resistance Strength Wen Hongyuan
 11 Operation and Adjustment of Jigging Machine Wang Jingli
 12 Study on Kinematic Analysis and Overall Design of Variable Lead Screw Extruding-desiccation Machine Gao Weiyan, *et al.*
 13 Analysis of Pingmei Tian'an No.8 Mine Coal's Optionality Yang Guanghua
 15 Discussion on Surveying Technique of Wuhan-Guangzhou Passenger Dedicated Line Engineering Zhang Xianli
 16 Analysis of the Influencing Factors for Welding Rod Arc Bottoming Single Welding and Shaping Two Sides Wei Yong, *et al.*
 17 Analysis of the Common Problems of the Coupler of Railway Passenger Wagons and the Suggestion Song Haitao, *et al.*
 18 Discussion on Screw Plate Loading Test Yu Fei, *et al.*
 19 Discussion on Refrigerants Situation and Development Tendency Xie Bilan
 20 Application of Boiler Automatic Control System in Resources Integration Mine Li Dongying
 21 Overvoltage Caused by Internal Fuses Activity of High-voltage Capacitor and Solutions Li Feng
 22 Experimental Study on ASP Flooding Crude Oil Dehydration Technology Tian Yukai
 23 On Mechanical Installation and Maintenance of Hydraulic Engineering Liu Jinguo
 24 Jin'an Bridge Hydropower Station Diversion Tunnel Transition Section UNR Flat-topping Cavity Construction Technology Xia Fan, *et al.*
 25 Research on WBS in Oceanengineering of China Cui Jimei
 27 Flow Transformation Measures and Effect of Small and Medium Switch Station for Thickened Oil Recovery Zhang Hongqi, *et al.*
 28 Study on the Application of Digitalized Map Software at Highway Geometric Design Shen Minglu, *et al.*
 29 Application and Analysis of the Coating Film Technology in Waterflood Pump Yu Jinmei
 30 Research on Networking and Grey Neural Network in Intelligent Power Grid Chen Huan, *et al.*
 31 Research on Power Automation Application Technology Based on Digitized Transformer Substation Pan Feng, *et al.*
 32 Research on Model Research Based on the Combination of Neural Network in Short-term Load in the Power System Mi Xuesong
 33 Whole Membrane Separation Technology and Its Application in Chemical Water Treatment of Power Plant Ma Fugang
 34 On the Survey Report of "CORS Application" Shen Minglu
 35 DMFC Extraction of High Efficiency Liquid Chromatography Testing BHA and BHT Wang Yong
 36 Study on the Side Slope Stability of A New Plant Area Jiang Tao, *et al.*
 37 Optimizing Tubular Column Structure to Prolong the Cycle of Well's Changing of Seal Song Lihua, *et al.*
 38 Xilongchi Stator Iron Loss Test Methods and Procedures Zheng Yuanji, *et al.*
 41 Characteristics of Copper-Nickel Ore in Niubiziliang Altun Area and Its Implications Shen Dali, *et al.*
 43 Seismic Design of Japanese Portal Frame Bridge Zhang Chunyi, *et al.*
 45 Remaining Oil Distribution Features and Exploration Practice in Later Period of Pucheng Oil-field Development Zhang Minggong, *et al.*
 46 Research on Injection Parameter of CO₂/Water Alternation Flushing in Pucheng Shayixia High Permeability Oil Deposit Ren Mengkun, *et al.*
 47 Study on Machine Building and Automation Feng Zhe, *et al.*
 48 Study on the Reinforcement of Enveloped Steel and Enlarging Section Guo Rongkuan, *et al.*
 49 Analysis on the Application of Anti-slide Pile in Landslide Well Governance Jiang Yuandong
 50 Discussion on Installment Technology of Siphon Drainage System Tong Junfeng
 51 Application of 10 kV Power Supply System in Coal Mine Deep Well Zhou Xuoxue
 52 Construction Working Tunnel Selection for Gravity Drainage Tunnel in the Qingyuan Pumped Sotrage Power Station Xu Senquan
 53 The Application of ABB UVSIOR Flame Check at 300MW Unit Furnace Zou Xiaoqiang

54 Exploration on the Effective Application of Grey Clustering Method at Automobile Maintenance Quality Evaluation Zhong Weibin
 55 Discussion on Burning Adjusting Ways of Boiler Qi Feng
 56 Supporting Structure and Construction Technology of Coal Mine Anchor Bolt Spray and Anchor Net Shotcrete Fu Wencai
 57 Stress Analysis of Platens of Injection Molding Machine Hu Zhangyong, *et al.*

ENGINEERING&QUALITY

58 Support of Special Part Foundation Excavation and Control of Reinforcement Engineering Zhang Zhaojun
 60 Discussion on Status and Improvement of Highway Construction Equipment Management Chen Yonggan
 61 Construction Control of Static Pressure Prestressing Piles Jiang Xin
 62 Municipal Administration Water Supply and Water Drainage Pipeline Construction Quality Management Liu Qingping
 63 Discussion on the PPR Application of Municipal Water Supply and Drainage Pipeline Engineering Chen Shufa
 64 Discussion on Municipal Water Drainage Pipeline Construction Quality Management Xi Fenghua
 65 Discussion on the Impact of Rise in Price of Material on Railway Engineering and Highway Engineering Cost Lin Ming, *et al.*
 67 Strengthening Test Surveying Work to Improve Highway Engineering Quality Xing Fengli
 68 Brief Analysis on Project Costs Control of Current Electricity Construction Installment Ma Xiuling
 69 Evolution and Causes for Mountain Type Plain Upside Silty Clay at Harbin Area Lin Shujie, *et al.*
 70 Analysis of the Common Errors of Construction Engineering Survey and the Related Solutions Zhao Jianhui
 71 Discussion on the Main Danger Removal and Consolidation Technologies for Small Reservoir Zhao Wangliang
 72 To Give Full Play to Engineering Supervision Function to Ensure the Engineering Quality Xu Jingbin, *et al.*
 73 Discussion on Cost Control Measures of Constructional Engineering Whole Process Chen Jian
 74 Brief Analysis of Construction Enterprises' Control on Project Costs Deng Baihua, *et al.*
 75 Control Analysis on Main Points in Project Settlement Auditing Work Liu Wanhai
 76 Urban Road Construction Quality Control Xu Cheng, *et al.*
 77 Highway Engineering Cost Control at the Fierce Market Competition Zhang Yue, *et al.*
 78 Discussion on Project Management Model Wu Qing, *et al.*
 79 On Electric Power Engineering Whole Process Supervision He Songhua
 81 Study on Intelligent Building's Comprehensive Wiring Project Quality Management Gao Jia
 82 Study on Building Engineering Construction Quality Control Pei Jicheng
 83 Discussion on Steel Structure Work Supervision Wang Xuan
 84 Analysis and Prevention of the Common Geological Disaster at Highway Engineering Wei Qiang, *et al.*
 85 Discussion on How to Strengthen the Quality Management of Brick-mixing Structure Lu Tao
 86 On the Common Problems at Hydraulic Engineering Construction and Control Measures Zeng Tao
 87 Process Control on Road Engineering Wang Shiliang
 88 Discussion on the Influence of Design Alteration and On-site Visa to Construction Costs Control Lin Lijuan
 89 Target Cost and Effective Control of Engineering Reconnaissance Project Lv Shuzhen
 91 Discussion on Quality Assessment of Work Process in Constructional Engineering Xia Weibiao
 92 Prestress Concrete Bridge Construction Quality Control Ma Xiaoqiang
 93 Study on Hydrogeology at Engineering Geology Survey Zhong Mingjin
 94 Discussion on the Assessment of Highway Environment Influence Ren Ling
 95 Analysis of Highway Bridge Retractor Device Common Disease and Prevention Sang Ke
 96 On Modernized Building Engineering Construction Management Guo Hui
 97 Discussion on the Factors Controlling Expressway Construction Quality Huang Daqin
 98 Application of Soft Foundation Treatment Technology at Highway Engineering Construction Wan Zhi'an, *et al.*
 99 Analysis on Problems at Construction Project Budget and the Solution Lu Haili
 100 Discussion on the Impact of Construction Project Contract Mode on Engineering Cost Liu Liyuan, *et al.*
 101 Improving the Bidding Management of Bill of Quantities at Construction Project Wang Jianrong
 102 Discussion on the Project Cost Control under the Bill of Quantity Valuation Mode Zhao Yingying, *et al.*
 103 Construction Quality Supervision of Pre-stress Hollow Beam Plate Li Hancheng
 104 Application of Concrete Anti-skating in Water Conservancy and Hydroelectric Power Project Yang Chunfeng
 105 Discussion on Project Cost Control Method at the Project Design Stage Chen Shuo
 106 Discussion on the Garden Greening Project Construction Gong Xuesong, *et al.*
 107 Mastering Key Points to Improve Auditing Quality of Project Cost E Jing
 108 Discussion on the Route Selection of Strengthening Hydraulic Project Cost Management Yin Le
 109 Influence of Low Temperature to Cement Concrete and Control Measures Wang Yanhui
 110 Discussion on Quality Control on Highway Hollow Core Slab Li Zhiqiu
 111 Discussion on the Influence of Bridge Cracks in Road and Bridge Construction Yuan Jiping
 112 Discussion and Analysis of Municipal Engineering Construction Management Liu Lei

BUILDING&CONSTRUCTION

113 Exploration on Construction Project Risk Management of China Guo Xiangming, *et al.*
 114 Brief Analysis on the Causes of Bridge Cracks Wang Ming
 115 On the Organizaion and Management of Decorative Building Construction Sun Li
 116 Design Selection and Application of High-rise Construction Base Sun Lihui
 117 Discussion on the Environment Protection at Highway Design Gao Na, *et al.*
 118 Discussion on High-rise Building Structure Design Wang Xujing
 119 Analysis on Decoration Project Indoor Environment Pollution Problem and Solutions Chen Xiuying
 121 Analysis on Construction Engineering Concrete Winter Construction Optimized Control Strategy Jiang Hai
 122 Discussion on the Application of Settlement Observation at High-rise Building Construction Ma Kuiwei

CONTENTS

123 Discussion on the Design of Rectangle Steel Reinforced Concrete Pond	Li Yujun, et al.
124 Discussion on the Test of Bituminous Pavement Cold-patch Material	Zuo Baoyong
125 Discussion on the Efficient Improvement of Construction Management	Zhao Guizhi
126 Discussion on Treatment of Highway Soft Soil Foundation	Chen Jie
127 Basement Wall Board Environmental Thermal Stress Finite Element Analysis	Tong Lei, et al.
128 Causes of Highway Bridge Transition Section Uneven Settlement and the Control Measure	Zhou Zhongheng
129 Discussion on Highway Asphalt Pavement Foundation Construction Technology	Zhang Ying
130 The Housing Cost Control from the Angle of Construction Structure	Qin Quan, et al.
131 Discussion on the Construction Key Points of Tunnel Project at A Highway Reconstruction Project	Lin Rirong, et al.
132 Discussion on China's Traditional Building's Space and Modeling	Qiu Liwei, et al.
133 Study on Residential Quarter Public Construction Design	Wu Wei
134 Summarization on Subgrade Construction Technology in Highway Engineering	Chen Qingbing
135 Study on the Application of Modified Asphalt in Expressway Engineering	Yu Xinri
136 Discussion on the Application of High-performance Concrete in Highway Bridges Construction	Yang Faqing
137 Discussion on Voltage Stabilization System of Building Fire Water Supply	Yang Guohui
138 Discussion on Overlaying Bituminous Concrete Pavement on the Old Cement Concrete Pavement Construction	He Yongning
139 Brief Analysis on Construction Technology of Highway Tunnel	Fan Yongbo
140 Analysis and Handling of Steel Reinforced Concrete Bridge Diseases	Tan Mengsheng
141 To Handle Soft Soil Foundation by Replacement Under-layer	Li Shuhuan
142 Analysis and Prevention of Anti-permeability Concrete Percolation	Zhu Chunyan
143 Discussion on Architectural Art of Industrial Factory Building	Su Qiuju
144 Discussion on Bridge Place Pile Construction	Li Liduan
145 Discussion on Cost Control of Hydraulic Engineering and the Optimization of Management	Qiu Daqing
146 Study on the Hydraulic Engineering Construction Management Scheme	Zhang Liqing
147 On How to Do Well in Hydraulic and Hydro-power Engineering's Construction and Management Work	Wang Rijiu
148 The Pouring and Tamping of Construction Project Concrete Mixture	Cai Yongbo
149 On the Construction of Building Project Monolith Floor	Qiu Guobin
150 Discussion on the Application of High Performance Concrete at Bridge Construction	Li Yuan, et al.
151 Discussion on the Application and Construction of Structure Transfer Story	Quan Shengkai
152 Discussion on Construction Technology of Bridge Foundation Cast-in-situ Bored Pile	Wang Li
153 Discussion on 48×3×80+48 Continuous Beam Hanging Pouring Construction Technology	Liu Yunsheng
154 Construction Technology of Elevated Metro Station Shed Net Steel-binding Structure	He Xuesong

ENTERPRISE MANAGEMENT

156 Trial Discussion on the Aim of Financial Management in Enterprises	Liu Xiaoli
157 Discussion on Incentive Mechanism in Enterprise Management	Wang Lijun
158 Discussion on HR Development and Management	Hu Qingchun
159 Discussion on Methods of Cost Management for Construction Enterprises	Yu Changsheng
160 Human Resource Management under the Enterprise Culture Guidance: Taking the Example of Changqing Petrochemical Company	Feng Jun
161 Discussion on Enterprise Culture Brand Development	Pang Fang
162 Discussion on the Improvement of State-owned Enterprises' Performance Appraisal System under Risk Management Angle	Zhao Xiaojuan
163 Also on Favorable Role of Human Resource Management in Corporate Development	Zhang Lihong

FINANCE&ECONOMICS

164 Discussion on the Professional Ethics of Accountants	Wang Yong, et al.
165 Study on the Improvement of Middle and Small Business Financing	Li Mingyu
166 Discussion on Policy Suggestion Coping with Financial Crisis for China	Tang Xing
167 Research on Strategy that Property Company Coping with Real Estate Period	Li Lihong
168 Discussion on Implementation Strategy of Enterprises' Internal Control System	Ji Meng
169 Brief Analysis on Development Strategies of Railways Container Transport in China	Zhang Tianming
170 Exploration on Airport Warehouse Construction Financing Mode	Wu Tao
171 Exploration on the Relationship between Coal Resource and China's Economy Development: The Anlysis Based on Econometric Model	Zhou Qi, et al.
173 Start of Sino-Russian Local Currency Settlement Way	Kong Xiangshun
174 Research on Finance Early Warning of Foreign Trade Listed Company with Risk Level	Chen Qiong, et al.
175 Application of Fuzzy Clustering Analysis in Stock Analysis	Cheng Rong
177 Discussion on How to Carry out Internal Auditing under Accounting Computerization Condition	Zhang Gehao
178 Research on the Strategies of Improving Real Estate Development Business Accounting System	Wang Xinyu

LEGAL CORNER

179 Discussion on China's Quantity of Crime at Ancient Legal System	Xu Man
---	--------

MODERN MARKETING

181 Study on Hangzhou Style Women's Dress Enterprises Visual Merchandising Innovation Ability	Chen Yufa
182 Brief Analysis on Enlightenment of Dell Outright Sale to IT Products Marketing Channel of China	Yu Meilin

IT

184 Discussion on Network Storage System Structure at TV Station Network Management System	Zhao Jinwen
185 A Fuzzy Recognition Algorithm about License Plate Based on Hash Hash Technology	Guan Mingshan, et al.

186 Safety Quality Information Closed Loop Management System in Railway Locomotive Depot	Liu Peizhou
187 Special Case in Follow-up Segment Judgement When Searching for Sealing Loop	Meng Xuejun

THEORIE&PRAXIS

188 Design of Carbon Monoxide Detector Based on Liquid Electrochemistry Principle	Wang Juan, <i>et al.</i>
189 Exploration on Information Technology-related University-enterprise Cooperation Running Model	Liu Chuanming, <i>et al.</i>
190 To Adapt to Personnel Training Model in New-type Academy and Promote the Management Ability of Cadre at the Basic Level	Lu Zongshu
191 Design on Prepayment Module of Contactless IC Card Installed in Electric Meter in Students' Dormitory	Zhuo Jiansi
192 Analysis and Utilization of Cash Flow Statement	Li Jing
193 Discussion on Maintenance and Management of Information Inquiry System in Hospital	Wu Pengcheng
194 Discussion on Highway Traffic Safety Problem and Countermeasures	Zhang Yanbo
195 Construction Measures of Rare Tree Species Cultivation Base	Wang Jingwei
196 Study on Hospital Real Time Multi-host Concurrence System	Fu Lijun
197 Study on the Pruning of Ribes Nigrum	Zhao Chen
198 Discussion on How to Promote Water User Association Construction	Guo Yujian, <i>et al.</i>
199 Prevention of Rice Blast to Greatly Improve Rice Output	Liu Zeng'an
200 Vocational College's Use of Funds Benefits and Supervision	Zhang Furong
201 Exploration on Hainan Becoming Major Province of Energy in China	Zhang Mengying
203 Exploration on China's Real Estate Market Macro-control System Construction	Yang Shuo
204 Discussion on the Cleaning Measures of Tibet Vocational Technology College Test Farm Brucellosis Brucella Abortus and Tuberculosis	Jin Hongyan, <i>et al.</i>
205 Integration of Urban and Rural Areas Informatization Construction to Promote Urban and Rural Overall Development	Wei Shaoping
206 Regional Eco-efficiency Model of China and Its Application	Yao Fei, <i>et al.</i>
209 Discussion on the Mistaken Ideas about Letter of Credit	Ju Hua
210 Study on the Domestic Development of Modern Tramcar	Liang Xu
211 Preliminary Study on Digital Archives	Zhang Han
212 Thoughts on Application of EVA in Performance Evaluation in Insurance Company of China	Su Lin
213 Ledger Evaluation Methods: Civil Engineering Project Management Performance Assessment System Based on Post Duty	Lin Xingpu
214 Research on Lab Operation Systems of Electric Engineering and Its Automation	Cheng Liuying
215 The Competitive Strategy of the Family Inn in Beidaihe Based on the Five Force Models	Xu Shu
216 Exploration and Practice of Aviation Industry Project Management Innovation	Gao Yanling
217 Thoughts on Afforestation of Forest Culture and Management in Mulan County	Meng Qingfeng, <i>et al.</i>
218 Discussion on the Existing Problems and Strategies in Forest Culture and Management	Shang Hongbin, <i>et al.</i>
219 A Summarization of Study on Sports Industry Business Movement in Heilongjiang Province	Wang Fei, <i>et al.</i>
220 Discussion on the Principles of Library Reformation	Ren Yanxia
221 Study on Tieling Land Use General Plan Implementation of Environment Impact Assessment	Huang Cuixia, <i>et al.</i>
223 Discussion on the Foodstuff Inspection Methods Standardability	Song Hong
224 Research on Running Mode of Closed Loop Supply Chain under the E-commerce Environment	Zhang Chunyu, <i>et al.</i>
225 Discussion on Expressway Ultralimit Transportation Management	Bai Ming, <i>et al.</i>
226 Using Modern Technology to Promote Rural Economy's Good and Fast Development	Xin Huiwen, <i>et al.</i>
227 Study on Baoji Spontaneous Mass Sports Organization Development	Zhang Lei
228 Analysis on the Main Problems at Current Xi'an City Appearance Hygiene Work	He Huilan, <i>et al.</i>
229 On County Library Document Collecting Misunderstanding and Related Solution	Wu Xuejiao
230 Study on Harbin Ice and Snow Culture Space Structure System	Zheng Yongmei
231 Discussion on the Function of Haxi Redeveloped Shantytowns and Settlement at Another Place District Planning of Acting According to Circumstances and People Oriented Planning Concept	Li Chunmei, <i>et al.</i>
232 Study on Forsythia Branch Cultivation Seedling Techniques	Jin Lili
233 Discussion on the Grounding and Neutral Earthing at Power System	Lan Jixiang
234 Correctly Understanding and Choosing the Current Parameter of Low-voltage Circuit Breaker	Li Yuanjing
235 Strengthening Engineering File Management to Serve Gas Industry	Men Guangli
236 Wiring Cable Bridge Technology	Shen Song, <i>et al.</i>
237 Discussion on the Problems of File Management and Its Solutions	Chen Yuling
238 Exploration on Highway Construction Project's Follow-up Auditing Implementation Measures	Liu Haiyan
239 Study on Heilongjiang Forest Resources Health	Chen Wenjun
240 Survey and Analysis on Fitness Consuming Behavior Status of Overseas Students in Xinjiang Normal University	Mierzhakemu'rouzi, <i>et al.</i>
242 Discussion on Subcontract Management of Water Conservancy and Hydropower Engineering	Miao Chunyu
243 Brief Analysis on Development and Implementation of Performance Assessment in HR Management Department	Li Huifen
244 Inventory Management Risk Analysis and Control Measures of the Fast Consumable Profession	Miao Huachang
245 Brief Analysis on Suggestions of Ecological Forestry Development in Jingyang Town	Ma Chenggui
246 Patients with Severe Neurological Nursing Intervention after Tracheotomy	Fu Jun, <i>et al.</i>
247 Discussion on Standardization Management of Construction Site before Drilling	Zhu Peifeng
248 Brief Analysis on Urban Planning Management Effectively Building Urban Development Frame	Song Jianhua
249 Brief Analysis on Housing Environments Design for Urban Senior Citizens	Liang Junhui
250 Foundation of Urban Development Plan: Urban Gardening Construction	Tan Long
251 Research on Winter Wheat Cold-resistance Breeding in Severe Cold District	Xu Fengzhu
252 Discussion on Urban Planning	Zhao Hua, <i>et al.</i>
253 Minimally Invasive Treatment of 58 Patients with Hypertensive Cerebral Hemorrhage Nursing Intervention	Liu Jinhong, <i>et al.</i>
254 Application Effect of Different Seedbed Fertilizers in Rice	Li Meng, <i>et al.</i>

255 Purification and Rejuvenation Technology and Cultivation Key Points of Kongyu131	Chen Fen
256 Liquid Seedbed Fertilizer Test	Xu Hongbin
257 Influence of Different Biological Fertilizers to Properties and Yield of Rice Plant	Yang Xiaodong, <i>et al.</i>
258 Pharmacodynamic Test Summary of Different Soaking Seed Formulas Controlling Rice Diseases	Yu Dehai
259 Analysis and Research of Several Kinds of Anti-Tuberculosis Medicines	Chen Min
260 Brief Analysis on the Generation Mechanism of Aspirin Resistance and Control Measures	Wei Dong
261 Technical Design on Remote Transmission of Embedded System Program	Li Qingfeng
262 Research on Pharmaceutical Preparation Powder Technology	Wang Yanmei
263 Discussion on the Selection of Solid-liquid Inversion Hydrosolvent Analog Scaling	Li Jianxun
264 Discussion on the Evacuation Platform of Chengdu Subway Line No.1	Yu Dibin
265 Discussion on China's Agricultural Mechanization Development Trend	Yun Guangran
266 What Is Economy Hotel	Liu Guilian
267 Discussion on Hoisting Machine Field Operation Safety Management	Chen Yongxin
268 Determination of North Cordyceps at North Cordyceps Wine	Lin Lan, <i>et al.</i>
269 Discussion on the Durability Design of Concrete Structure Bridge	Lin Xingyi
270 Analysis on the Gravel Pile Composite Foundation Settlement and Deformation	Liu Xin, <i>et al.</i>
271 Exploration on Construction Project Supervision Association System	Ding Yijun
272 Compilation of Land Tendering Transfer Document	Liu Feng
273 Where is the Road to Go? The Road is Right Beneath your Feet: Strategies Exploration on Teen-agers Soccer Development in Wenzhou	Fu Meilan
274 Analysis on the Factors Influencing Share Allotment Choice of Listed Company	Zhou Na
276 Biological Characteristics of Parthenocissus Quinquifolia and Its Application in Landscaping	Li Yan

EDUCATION&TRAINING

277 The Developing and Formating Features of the Russian Economic and Trade Terms in the New Period	Jiang Juan
278 To Promote Teachers' Professional Ethics in Higher Vocational School by Value Management	You Fengxiang, <i>et al.</i>
281 Research on Quality Control System of Internet Open Education and Teaching	Liu Dan, <i>et al.</i>
282 Thought on Strengthening Undergraduates' Ability of Practical Skill	Ma Chengguo
283 The Safety Risks and Prevention of Unarmed Defence and Control Technology Teaching	Yin Liting
284 Pilot-oriented Teaching Practice from Sentiment Filtration Theory to Vocational English Behavior	Cui Fenrong, <i>et al.</i>
286 Discussion on Translation of Scientific English	Zhang Yunyun
288 Strengthening the Cooperation Between School and Enterprises to Promote the Development of Vocational Education	Liu Xiaoyan
289 Discussion on Core Course's Mode of Modular Teaching for Vocational College's Architectural Engineering Major	Shi Zhenqiu
290 Discussion on How to Transform "Inland River" into "Navigation" for English Teaching	Zhang Ni
291 Development Status and Improvement Measures of Students' Information Literacy in Higher Vocational School	Zhou Jie
292 Research on Economy Resilience by Mathematics	Wang Qiyang
293 Study on Principle and Method of Table Tennis Athlete Physical Training	Zhao Shicong
294 Discussion on Technician School's Student Management	Fu Ronghui
295 Exploration on Maths Calculator Algorithm Design Based on C Language	Wang Minchun
296 Analysis on College Students' Mental Health and Solution	Liu Na, <i>et al.</i>
297 Strengthening University Learning Spirits Construction to Make Education Retain Youthful Vitality	Zhang Fan, <i>et al.</i>
298 Discussion on Mathematics Teaching Reform in Higher Vocational Education	Liu Li, <i>et al.</i>
299 Discussion on Practice Teaching Model for Accounting Profession	Wei Xue, <i>et al.</i>
300 Optimization of Higher Vocational Course "Data Encryption and PKI Technology" and Innovation Discussion	Qiao Mingqiu, <i>et al.</i>
302 Brief Analysis on Teaching Reform of Physical Education in Colleges	Peng Runmin
303 Discussion on the Situation that Educational Management in Power Supply Enterprises Being Faced with and Countermeasures	Lu Xiaohua
304 The Meaning and Organizations of Extracurricular Activities	Xu Baiqiu
305 Discussion on Course Setting at Vocational Decoration Technology Major	Han Yanfeng, <i>et al.</i>
306 Present Situation and Solution for Five-year Vocational Law Education	Meng Lewen
307 The Application of NIIT Teaching Method at JSP Teaching	Wu Lizhi
308 Challenges Faced by Athletic Physiology and Its' Adaptation of Development	Zhang Qiang, <i>et al.</i>
309 Study on the College Laboratory Construction and Management Mode	Fu Chuanyi, <i>et al.</i>
310 A Study on the Assimilation of Codas in the Syllables of Alveolar Nasal Compound Vowels in the Flow of Speech	Li Guojun, <i>et al.</i>
312 Stakeholder Analysis on "Orders" Personnel Training Model: Taking Zhongshan Polytechnic College as an Example	Zheng Qi
313 Exploration and Practice of Electronic Technology Teaching under the Network Environment	Meng Shusen
314 Exploration on the Modularization Skill Training in Facilitating the Life-long Education	Liu Baobin, <i>et al.</i>
315 Exploration on Temperament and Interest Teaching Method	Yang Haiying
316 Network Course Design and Application of Environmental Microbiology	Qiao Yanyun, <i>et al.</i>
317 Reform of "Hydraulic Engineering Drawing" Teaching Content at Current Vocational Education	Zhang Yan
318 Socialist Core Value System Education for Leading College Students' Quality	Bo Aijing
320 Study on the College English Self-studying Mode under the Network Environment	Chen Guoxin
321 College Students Should Strengthen the Cultivation of Time Management Ability	Yan Ping
322 Main Problems in Teaching Quality Management of Higher Vocational Schools and Countermeasures	Jin Rong
323 Analysis on the Function of College Talents Assessment	Han Dawei

SOCIAL SCIENCES FORUM

324 Research on New Media Music Creation System	Song Fang
326 Comparative Study on Appellation Language in Cross-Cultural Communication	Jiang Shu
327 The Magazine-type Newspaper is the Current of Times	Chen Ying